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AD DAGSORDEN PKT. 1. Valg a f d i r i g e n t og sekretaer 

E r i k Hansen blev v a l g t som d i r i g e n t . 
Svenn Andreasen blev v a l g t som r e f e r e n t . 

D i r i g e n t e n konstaterede, a t 11 ejendomme var reprsesenteret, og at generalforsam-
l i n g e n er l o v l i g t i n d k a l d t . 

AD DAGSORDEN PKT. 2. Protokol f r a s i d s t e generalforsamiing 

P r o t o k o l l e n f r a s i d s t e I r s generalforsamling blev godkendt uden kommentarer. 

AD DAGSORDEN PKT.3 Bestyrelsens beretning f o r det fo r l g b n e ar 

01e Toger bed velkommen t i l den 38. generalforsamling og meddelte, at der denne 
gang skal tages b e s l u t n i n g om optagelse af 2 nye medlemmer nemlig P i l e a l l e 2A og 
Krobakken 2. 
Bestyrelsens arbejde i det f o r l o b n e ar har vaeret f o r d e l t saledes: 
Ole T0ger (formand) har vaeret beskeeftiget med kontakt t i l kommunale-myndigheder -
Skovstyrelsen samt andre re l e v a n t e myndigheder. 
H. Skov 01 sen som kasserer. 
E r i k Hjeds har tage t s i g af badelauget. 
Det blev bemaerket, a t E r i k Hjeds, sammen med h e l d i g v i s f l e r e end s i d s t e ar, har 
g j o r t et s t o r t arbejde med at imprsegnere badebroen, male badeskure samt opsEette et 
smukt trykimpraegneret bord- og baenkearrangement. 
Ole Toger omtalte h e r e f t e r de emner, bestyrelsen har beskaeftiget s i g med i det f o r -
l0bne ar: 

n Den maximale bebyggelse f o r s e j l k l u b b e n - beplantningsplan f o r omradet v. klubben. 

n P a r k e r i n g s f o r h o l d . 

n Vedl igeholdelse a f veje og graesrabatter. 

n Oprydning - faergemand. 

n Skovstyrelsens lovede f j e r n e l s e af l i l l e p i l e s k o v . 

n Endnu engang se j l k l u b b e n s n i v e l l e r i n g ved S0bredden. 

a Bestyrelsen har o v e r f o r Kommunen (som har p a t a l e r e t ) _ g j o r t i n d s i g e l s e mod farven 

pa huset Kromarken 14. 

AD DAGSORDEN PKT. 4 Regnskab og kontingentfastsaettelse 

Regnskabet blev godkendt, og kon t i n g e n t e t blev vedtaget uaendret kr. 150 f o r grund-
e j e r f o r e n i n g e n og kr . 100 f o r badelauget. 

AD DAGSORDEN PKT. 5 Indkomne f o r s l a g 

Der var t i l generalforsamiingen ikke i n d l e v e r e t nogle f o r s l a g . 

AD DAGSORDEN PKT. 6 Valg t i l b e s t y r e l s e 
Svenn Andreasen er v a l g t t i l b estyrelsen i stedet f o r Fru Aase Jensen. 
H. Skov Olsen blev genvalgt som kasserer. 
Som 1. suppleant v a l g t e s Preben M i l l a n d . 
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Som 2. suppleant v a l g t e s J y t t e M i l l e r 
S t i g M o l l e r og Sven Raunkiaer blev genvalgt som r e v i s o r e r . 

AD DAGSORDEN PKT. 7 Eventuelt 

Preben M i l l a n d o p l y s t e , a t han har fSet flyverkommandoen t i l ikke at foretage i n d -
f l y v n i n g med h e l i k o p t e r over Nodebo Ho l t af hensyn t i l f u g l e l i v e t her. I stedet v i l 
i n d f l y v n i n g foregS n o r d f r a i f o r b i n d e l s e med r e d n i n g s 0 v e l s e r sammen med Falck. 
Han e f t e r l y s t e ogs3, at der nu sker noget med sejlklubbens n i v e l l e r i n g ved sabredden. 
Endvidere klagede han over det l i l l e a n t a l medlemmer, som var madt t i l generalforsam-
1ingen - l u f t e d e tanken om modepligt, som dog ikke vandt t i l s l u t n i n g . 
Han opfordrede endvidere bestyrelsen t i l a t p i t a l e overfor s e j l k l u b b e n , a t der ikke 
s e j l e s f o r taet pS sebredden af hensyn t i l ynglende f u g l e . 
Forsamlingen d r o f t e d e ogs3, hvordan s0bredden kan kystsikres.Man blev enige om, at den 
bedste metode ( h v i s der ikke skal anvendesstore sten) er at bibeholde en sporadisk 
bepl a n t n i ng - men skaere den ned af hensyn t i l udsigten. 

y Peter Stoustrup fores!og, at v i plantede e t trae ( e v t . i stedet f o r stubben) p i graes-
plaenen ved s0en. H e r t i l var der aim. t i l s l u t n i n g . 
Ole T0ger kom igen ind pa sporgsmalet om traBh0jder og opfordrede medlemmerne t i l a t 
overholde disse bestemmelser. O.T. meddelte endvidere, a t Kommunen i f l e r e t i l f a e l d e 
har g i v e t t i l l a d e l s e t i l h e l l r s b e b o e l s e i sommerhuse, og at der var nogen usikkerhed 
om bestemmelserne. Forholdet er i mellemtiden unders0gt, og interesserede medlemmer 
kan ved henvendelse t i l b estyrelsen f a oplysning herom. Bestyrelsen agter ogsa at f l 

4 b e l y s t forholdene vedr. f i s k e r e t - badret - medefiskeri kontra kastestang samt evt. 
a f g i f t e n h e r f o r 
E r i k Hansen f o r e s l o g , a t bestyrelsen s k u l l e tage kontakt t i l de andre g r u n d e j e r f o r e -
ninger i omrldet f o r a t f l faelles r e t n i n g s l i n i e r f o r s t 0 j e n d e adfaerd (graessllning og 
braendesavning). Bestyrelsens beretning blev h e r e f t e r godkendt. 

AD DAGSORDEN PKT. 4A Beslutning om optagelse af 2 nye medlemmer i h.t. p r i n c i p b e -
s l u t n i n g p i s i d s t e generalforsamling . 

Ole T0ger meddelte, at ejerne af P i l e a l l e 2A samt Krobakken 2 gerne v i l optages i 
grundejerforeningen. Forsamlingen godkendte h e r e f t e r optagelse. 
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Grundejerforeningen KROMARKEN 

Helle Soeberg og Henning Solfeldt, Pilealle 2A soger hermed optagelse 
som medlem af grundejerforeningen. 

Det er imidlertid en forudsaetning, at vores parcel herken nu eller i fremtiden 
palaegges restriktioner fra foreningens side hvad angSr beplantningens hojde, 
art eller udseende. 


